

# SYNOPSIS



## The Dachstein Miracle

### Das Wunder vom Dachstein

On his way across the Dachstein glacier in mid October 1985, Kenneth Cichowicz fell and was severely injured. A tough fight for survival began. He was found 20 days after the accident, more dead than alive. Over 30 years later, his son Casey, now exactly the same age as Ken was then, is retracing the route for the first time. In parallel with his journey, the film traces the events of 1985 in meticulous detail. Eyewitness accounts and archive material bring the rescue operation to life.

Mitte Oktober 1985 stürzt Kenneth Cichowicz am Weg über den Dachsteingletscher ab und verletzt sich schwer. Ein harter Überlebenskampf beginnt. Mehr tot als lebendig wird er 20 Tage nach dem Unglück gefunden. Mehr als 30 Jahre später reist sein Sohn Casey erstmals seiner Route entlang. Er ist nun genauso alt wie Ken damals war. Parallel dazu zeichnet der Film die Geschehnisse von 1985 minutiös nach. Zeitzeugen und Archivmaterial lassen die Rettungsaktion lebendig werden. Und Kenneth Cichowicz erzählt, wie sich Enthusiasmus in tiefste Verzweiflung gewandelt hat - und warum er danach dennoch wieder alleine losgezogen ist.

**Year:** 2018

**Run-Time:** 1 x 90 min.

**Directed by** Fritz Kalteis

**Written by** Fritz Kalteis

**A co-production by Metafilm and Servus TV in association with Cinestyria and Austrian TV Fund**

Available worldwide except for German speaking Europe

**Languages:** German (ORIGINAL)

**Format:** 16:9 , 16:9

**HD**

CONTENT SALES INTERNATIONAL

# SYNOPSIS



» SCREEN ONLINE

